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Ad 1) Siden sidst  
Sidste referat gennemgået og godkendt. 

 

 

Ad 2) Økonomi 
Kontingent opkrævningen er kørt som planlagt. 6 husstande skulle have en lille venlig rykker fra kassereren 

inden indbetalingen var registreret. 

 

Det er hermed tid til at investere iht. budgettet. Lars tjekker om der evt. er andre danske statsobligationer, der 

kan investeres i og som giver et bedre afkast. 

 

Bortset fra det, så følges budgettet. 

 

 

Ad 3) Overlevering fra kommunen 
Lars har forsøgt at få fat i vores kontakt hos kommunen hele ugen uden det dog er lykkedes. Planen er at de skal 

i gang til foråret, hvilket er lige på trapperne. Nå vi kommer forbi påsken optrappes kontakten så vi kan komme i 

gang som planlagt. 

 

Vedr. Legeplads, så har Humlehaven stadig ikke etableret grundejerforening – men de er dog tæt på at fastsætte 

dato for stiftende generalforsamling. En af punkterne på deres dagsorden er etablering af legeplads udvalg 

sammen med Højagers repræsentanter. 

 

Når der er ”hul igennem” til kommunen tilføjes ekstra ting på mangellisten som f.eks. manglende vejtræer og 

evt. skilte. 
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Ad 4) Snerydning og grønne arealer 
Der er problemer med at snerydder kører udenfor de smalle stier og dermed ødelægger sti og græs areal. 

Bestyrelsen tager billeder i påskedagene så vi har dokumentation på snerydningen og stierne, hvor køretøjer er 

kørt udenfor stierne. 

 

Lasse tjekker priser mht. studsning af vejtræer, så de kommer til at fremstå mere ens. 

 

Ad 5) Højager arrangementer 
Bestyrelsen diskuterede overordnet aflysningen af vores Fastelavns arrangement. 

 

”3. stikvej til venstre” lægger i aflysningen op til at det diskuteres i grundejerforeningen hvorvidt de fælles 

arrangementer skal bestå som hidtil. 

 

Da fastelavns og Sct. Hans arrangementerne er fastlagt og besluttet på generalforsamlingen i 2012, kan en 

ændring af dette KUN ske på en anden ordinær eller ekstraordinær generalforsamling. 

 

Bestyrelsen vil derfor opfordre til at dem der ikke er enige i den nuværende form, stiller med alternativer på den 

kommende generalforsamling i november 2015. 

 

Sct. Hans arrangeres i 2015 som planlagt af 4. stikvej. 

 

Ad 6) Næste møde 
Tirsdag d. 19. maj hos Bjarne. 

 

Ad 7) Evt. 
 

 


